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Mecz Juventus-Roma tuż tuż. W mediach pojawia się coraz więcej

wypowiedzi na temat tego spotkania. Jedną z nich pozostawia dla Radio

IES Dario Canovi, znany ekspert od włoskiej piłki i włoskiego mercato.

 

Juventus - Roma?

- Mam dobre przeczucie i mam nadzieję, że się spełni. Roma może zrobić przełom w

sezonie, byłby to bardzo pozytywny sygnał, jednak nie będzie łatwo.

 

O kadrze Juventusu

- Dla mnie jest lepsza niż Romy, gdyż w tej Giallorossich jest trzech-czterech graczy,

którzy nie są na miarę wielkiego zespołu. Nie widzę z kolei żadnych wad w kadrze

Juventusu.

 

O Conte i Luisie Enrique

- Conte ma większe doświadczenie i spisuje się bardzo dobrze. Co do Luisa Enrique,

zastrzegam sobie prawo do osądzania na przyszły sezon. Thiago Motta, który był

jego kolegą z zespołu, mówi mi zawsze, że Hiszpan pod względem charakteru jest

człowiekiem, który zasługuje na coś więcej niż szacunek. Trzeba powiedzieć, że

proponuje dziś pewną grę, jednak nie ma odpowiednich graczy i z tego punktu

widzenia jest trochę jak Zeman. Idzie do przodu ze swoim pomysłem, może dlatego,

że brakuje jemu nadal doświadczenia.

 

Odnośnie wzmocnień Romy w przyszłości

- Jeśli chodzi o skrzydła obrony, wiem, że Roma nie zamierza robić poważnych

inwestycji. Moim zdaniem najlepszym bocznym obrońcą w Europie jest Piszczek z

Borussii Dortmund, jednak dużo kosztuje. Jeśli Roma chce wydać pieniądze na

wykup Kjaera, skąd powinna zainwestować w Piszczka? Moim zdaniem Kjaer to

przeciętny i nieco zarozumiały gracz. Wybór nie stawiania na wzmocnienia na

bokach obrony to moim zdaniem sprawa czysto ekonomiczna. Romie brakuje jednak

dwóch bocznych i jednego środkowego obrońcy.
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